



聖類斯中學
通告第 118 號 (21-22)

各位家長/監護人：

拍攝同意書

本校將於 1 月 20 日、26 日及 27 日下午拍攝虛擬導覽，貴子弟 _____ (班 號) 獲邀請參與拍攝。由於拍攝後製成的虛擬導覽可能包括 貴子弟之肖象，並會上載於學校網頁，故現特函徵求家長同意上述安排。

校長 易浩權博士

二零二二年一月十三日

----- ✂ ----- ✂ ----- ✂ -----

回 條

通告第 118 號 (21-22)

拍攝同意書

易校長：

本人 * 同意 / 不同意 小兒 _____ (班 號) 協助學校拍攝
虛擬導覽。本人明白該些影像紀錄將被製成虛擬導覽，並上載於學校網頁。

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

日 期： _____

**請刪去不適用者*



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 118 (21-22)

13 January, 2022

Dear Parents/ Guardians,

Parent Consent for Photo and Recording Work

Your son _____ (Class _____) is invited to be involved in the production of the School’s Virtual Tour on the afternoons of 20, 26 and 27 January. We need your permission to include photographs or recordings of your son in the Virtual Tour which will be uploaded onto the school website.

Dr. YICK Ho Kuen
Principal

-----><-----><-----><-----><-----

Circular No. 118 (21-22)

Dear Dr. Yick,

Parent Consent for Photo and Recording Work

I ***agree / disagree** that my son _____ (Class _____) will be involved in the production of the School’s Virtual Tour. I understand that the photographs and recordings of my son will be included in the Virtual Tour and uploaded onto the school’s website.

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

Date: _____

* Please delete where inappropriate